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Κ.Ο. ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΡΩΤΗΣΗ ΚΑΙ ΑΚΕ 

Προς τους Υπουργούς Εθνικής Άμυνας, κ. Νίκο Παναγιωτόπουλο 

     Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Κωστή Χατζηδάκη 
 
Θέμα: «Αναγκαιότητα μείωσης του τεράστιου κόστους αναγνώρισης της επιπλέον τριετίας στη 
συντάξιμη υπηρεσία» 

Κύριοι Υπουργοί, 

Με τις διατάξεις της παραγράφου 4 του άρθρου 22 του ν.3865/2010, προσαυξάνεται κατά τρία (3) 
έτη η συντάξιμη υπηρεσία των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων, που έχουν καταταγεί μέχρι 
31/12/1995, υπό την προϋπόθεση ότι, με βάση τις οικείες συνταξιοδοτικές διατάξεις που ίσχυαν 
κατά την ημερομηνία ισχύος του νόμου αυτού (21/7/2010), συμπληρώνουν τον απαραίτητο χρόνο 
για θεμελίωση συνταξιοδοτικού δικαιώματος (24 ½ έτη) από 1/1/2015 και μετά. Ο χρόνος αυτός (3 
έτη) λαμβάνεται υπόψη για τη συμπλήρωση των ετών υπηρεσίας που απαιτούνται για τη 
συνταξιοδότηση των ανωτέρω προσώπων (40 έτη). 

Σε συνέχεια της υπ’ αριθμ. 5125/17-3-21 ερώτησης του Κινήματος Αλλαγής, σχετικά με το 
αντικείμενο θέματος, ενημερωθήκαμε, μέσω σχετικής απάντησης του ΥΕΘΑ, ότι τα συνταξιοδοτικά 
και ασφαλιστικά θέματα και επομένως και το τεθέν ζήτημα εμπίπτουν στην αποκλειστική 
αρμοδιότητα του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, προς το οποίο το Υπουργείο 
Εθνικής Άμυνας έχει αποστείλει έγγραφη πρόταση, σύμφωνα με την οποία αιτείται για την 
αναγνώριση της υπόψη τριετίας, όπως καθοριστεί καταβολή εισφορών σε ποσοστό 6,67% επί των 
συντάξιμων αποδοχών που ισχύουν κατά την ημερομηνία υποβολής της αίτησης του 
ενδιαφερομένου. 

Δεδομένου ότι, η πρόθεση του νομοθέτη του άρθρου 22 παρ. 4 του 3865/10 ήταν η διευκόλυνση των 
εν λόγω στελεχών για εξομάλυνση της βίαιης επέκτασης του εργασιακού τους βίου στα 40 έτη 
υπηρεσίας. 

Δεδομένου ότι, με βάση τις σχετικές διατάξεις (20% επί των συντάξιμων αποδοχών εκάστου 
στελέχους την ημέρα που θα υποβάλει την αίτησή του), για την αναγνώριση της εν λόγω τριετίας, 
απαιτείται η καταβολή από τα στελέχη από 14.000 έως 24.000 ευρώ, κατά περίπτωση. 

Δεδομένου ότι, υφίσταται αναγκαιότητα τροποποίησης της παραγράφου 4 του άρθρου 22 του 
3865/10 διότι ο νόμος έχει καταστεί ανενεργός λόγω της αύξησης που επήλθε στο κόστος 
αναγνώρισης μετά την ψήφιση του Ν.4387/2016. 

Δεδομένου ότι, έχει παρέλθει μεγάλο χρονικό διάστημα από την τελευταία απάντηση του ΥΕΘΑ, 
ικανό για την επίλυση του ζητήματος και δεν έχουμε ενημερωθεί ως προς την εξέλιξη του θέματος 
που απασχολεί τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων. 
 
Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 

1. Έχει παραληφθεί από το ΥΠΕΘΑ σχετική με την έγγραφη πρόταση του απάντηση από το 
ΥΠΕΚΥ; 

2. Τι προτίθεσθε να πράξετε ώστε να επανέλθει το κόστος αναγνώρισης στο ποσοστό του 6,67% 
που ίσχυε πριν την έναρξη ισχύος του Ν.4387/2016, αλλά και δεν τροποποιήθηκε με τον 
Ν.4670/2020; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2542

Αριθμ. Πρωτ. Αίτησ. Κατ. Εγγράφων:

99

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/1/2022
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Παρακαλείσθε να καταθέσετε:  

Στοιχεία που να αναφέρουν ποιος είναι ο αριθμός των στελεχών που έχουν προβεί έως τώρα στην 
εν λόγω αναγνώριση, εάν θεωρείτε ότι είναι εφικτή η καταβολή ενός τόσου μεγάλου ποσού (14.000-
24.000 ευρώ, κατά περίπτωση) 

 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου 




